



15 November 2010

The Manager-Listings
Australian Securities Exchange Limited
Exchange Centre
20 Bridge Street
SYDNEY NSW 2000

Via electronic lodgement

Dear Sir

**BRAMBLES TO STRENGTHEN POSITION AS A GLOBAL LEADER IN POOLING
SOLUTIONS THROUGH €923 MILLION ACQUISITION OF IFCO SYSTEMS**

Reference is made to the announcement earlier today about Brambles acquisition of IFCO Systems and, in particular, that Brambles would announce today its intention to make a public tender offer for IFCO's shares at €13.50 a share, consistent with requirements on the Frankfurt Stock Exchange, on which IFCO's shares are listed.

Attached is a copy of that announcement, lodged with the Frankfurt Stock Exchange.

Yours faithfully
Brambles Limited

Robert Gerrard
Company Secretary

Publication of the decision to launch a Takeover Bid in accordance with Section 10, para. 1 and para. 3 in connection with Sections 1 para. 3, 29 para. 1 and 34 of the German Securities Acquisition and Takeover Act (*Wertpapiererwerbs- und Übernahmegesetz, WpÜG*)

Bidder:

Brambles Investment Limited
Unit 2 Weybridge Business Park
Addlestone Road
Addlestone, Surrey
KT15 2UP
United Kingdom

Registered with the Companies House in Cardiff under no. 05963795

Target Company:

IFCO Systems N.V.
Evert van de Beekstraat 310
1118 CX Schiphol Centrum
Netherlands

Registered with the Trade Register of the Chamber of Commerce in Amsterdam under 34113177 Ordinary share: ISIN: NL0000268456 (WKN: 157670)

The shares of the target company are admitted to trading on the regulated market (Prime Standard) of the Frankfurt stock exchange and are also traded on the open market (*Freiverkehr*) of the stock exchanges of Düsseldorf, Munich and Berlin-Bremen, as well as through the electronic trading system XETRA.

The offer document and other information pertaining to the offer will be made available on the Internet at <http://www.brambles.com>.

On 14 November 2010, Brambles Investment Limited decided to offer to the shareholders of IFCO Systems N.V., Amsterdam, Netherlands by way of a voluntary public takeover bid to

acquire all of their ordinary bearer shares in IFCO Systems N.V., each with a nominal amount of EUR 0.01, against payment of a cash-consideration in the amount of

EUR 13.50 per share

which amount is increased by 12% p.a. as from and including 1 November 2010 until the settlement of the offer. The offer will be made subject to the terms and conditions to be stated in the offer document and will be subject to any prior regulatory clearance by the relevant competition authorities.

Pursuant to a share purchase agreement dated 14 November 2010, Island International Investment Limited Partnership agreed to sell its entire holding of 48,179,591 shares in IFCO Systems N.V. (approximately 93.42% of the share capital and voting rights) to Brambles Investment Limited and agreed to undertake to tender, at Brambles Investment Limited's request, such number of the shares it holds in IFCO Systems N.V. into the public tender offer which amount to 30% of the share capital of IFCO Systems N.V. By share purchase agreements dated 14 November 2010 other third-party shareholders agreed to sell in total 1,256,475 shares in IFCO Systems N.V. to Brambles Investment Limited. The completion of the share purchase agreements is subject to the fulfilment of certain conditions precedent, *inter alia* regulatory clearance by the relevant competition authorities.

Brambles Investment Limited is a 100% indirect subsidiary of Brambles Limited, Sydney, Australia.

Important information: This notification is neither an offer to purchase nor a solicitation of an offer to sell shares. The final terms and conditions of the offer will be published in the offer document after approval by the German Federal Financial Supervisory Authority (*Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht, BaFin*) to publish the document has been obtained. To the extent legally permissible, Brambles Investment Limited. reserves the right to change the terms and conditions of the offer. Shareholders of IFCO Systems N.V. are strongly advised to read the offer document, as well as all other relevant documents regarding the offer at their earliest convenience after they are published, as these will contain important information.

Addlestone, 14 November 2010

Brambles Investment Limited

The management

Veröffentlichung der Entscheidung zur Abgabe eines Übernahmeangebots gemäß § 10 Abs. 1 und 3 in Verbindung mit §§ 1 Abs. 3, 29 Abs. 1, 34 des Wertpapiererwerbs- und Übernahmegesetzes

Bieter:

Brambles Investment Limited
Unit 2 Weybridge Business Park
Addlestone Road
Addlestone, Surrey
KT15 2UP
Vereinigtes Königreich

eingetragen im Companies House Cardiff unter No. 05963795

Zielgesellschaft:

IFCO Systems N.V.
Evert van de Beekstraat 310
1118 CX Schiphol Centrum
Niederlande

eingetragen im Handelsregister der Handelskammer Amsterdam unter der Nummer 34113177
Stammaktien: ISIN: NL0000268456 (WKN: 157670)

Die Aktien der Zielgesellschaft sind zum Handel im Regulierten Markt (Prime Standard) der Frankfurter Wertpapierbörse zugelassen und werden an den Börsen Düsseldorf, München und Berlin-Bremen im Freiverkehr sowie im elektronischen Handelssystem XETRA gehandelt.

Die Veröffentlichung der Angebotsunterlage und weiterer das Angebot betreffender Informationen wird im Internet unter <http://www.brambles.com> erfolgen.

Die Brambles Investment Limited hat am 14. November 2010 entschieden, den Aktionären der IFCO Systems N.V., Amsterdam, Niederlande, anzubieten, ihre auf den Inhaber lautenden

Aktien der IFCO Systems N.V. im Nennbetrag von EUR 0,01 je Aktie im Wege eines freiwilligen öffentlichen Übernahmeangebots gegen Zahlung einer Gegenleistung von

EUR 13,50 je Stückaktie

zuzüglich einer Erhöhung von 12% pro Jahr seit dem 1. November 2010 bis zum Vollzug des Angebots zu erwerben. Das Angebot wird im Übrigen zu den in der Angebotsunterlage noch mitzuteilenden Bedingungen und Bestimmungen ergehen und voraussichtlich insbesondere unter der aufschiebenden Bedingung der Freigabe durch die zuständigen Kartellbehörden stehen.

Mit Kaufvertrag vom 14. November 2010 hat die Island International Investment Limited Partnership sämtliche von ihr gehaltenen 48.179.591 Aktien an der IFCO Systems N.V. (ca. 93,42% des Grundkapitals und der Stimmrechte) an die Brambles Investment Limited verkauft und sich verpflichtet, auf Verlangen der Brambles Investment Limited das Angebot für eine solche Zahl der von ihr gehaltenen Aktien der IFCO Systems N.V. anzunehmen, die 30% Grundkapitals der IFCO Systems N.V. entspricht. Zudem haben mit Kaufverträgen vom 14. November 2010 weitere Aktionäre insgesamt 1.256.475 Aktien an der IFCO Systems N.V. an Brambles Investment Limited verkauft. Der Vollzug der Kaufverträge ist unter anderem von der Freigabe des Erwerbs durch die zuständigen Kartellbehörden abhängig.

Die Brambles Investment Limited ist eine hundertprozentige mittelbare Tochtergesellschaft der Brambles Limited, Sydney, Australien.

Wichtige Information: Diese Bekanntmachung ist weder ein Angebot zum Kauf noch eine Aufforderung zur Abgabe eines Angebots zum Verkauf von Aktien. Die endgültigen Bedingungen und weitere das Angebot betreffende Bestimmungen werden nach Gestattung der Veröffentlichung durch die Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (BaFin) in der Angebotsunterlage mitgeteilt. Die Brambles Investment Limited behält sich eine Änderung der Bedingungen und Bestimmungen des Angebots soweit rechtlich zulässig vor. Inhabern von Aktien der IFCO Systems N.V. wird dringend empfohlen, die Angebotsunterlage sowie alle sonstigen im Zusammenhang mit dem Angebot stehenden Dokumente zu lesen, sobald diese bekannt gemacht worden sind, da sie wichtige Informationen enthalten werden.

Addlestone, den 14. November 2010

Brambles Investment Limited

Die Geschäftsführung